
Koszalin, dnia 08 czerwca 2022 r.  

OA-I-1.0003.21.2022.MK 

 

Pan 

TOMASZ BERNACKI  

Radny Rady Miejskiej  

w Koszalinie  

 

 

Odpowiadając na Pana interpelacje zgłoszone na sesji Rady Miejskiej w dniu 19 maja 2022 r. 

w poniższych sprawach informuję: 

 

1. dot. zniszczonego odcinka ul. Zwycięstwa: 

 

Prowadzone są rozmowy z Wykonawcą inwestycji GDDKiA w Szczecinie „Budowa obwodnicy 

Koszalina i Sianowa na S6 wraz z odcinkiem S11 od węzła Bielice do węzła Koszalina Zachód od 

km 6+400 do km 14+300” tj. firmą POLBUD POMORZE Sp. z o. o. z siedzibą w Łącku, w sprawie remontu 

ul. Zwycięstwa na odcinku od granicy Miasta do nowej nakładki bitumicznej (w kierunku Maszkowa). 

 

Ulica Zwycięstwa na odcinku od skrzyżowania z ulicami 4 Marca i R. Traugutta do skrzyżowania 

z ul. Lubiatowską nie jest aktualnie ujęta w Wieloletniej Prognozie Finansowej do przebudowy na 

najbliższe lata. Jednak przy pozyskaniu środków finansowych na realizację inwestycji, zostanie 

opracowana dokumentacja na przebudowę powyższego odcinka ul. Zwycięstwa, w której ujęte zostaną 

również przebudowy istniejących rond na tym odcinku.  

 

Nadmieniam, że Gmina Miasto Koszalin posiada zabezpieczone środki finansowe na wykonanie 

remontu/nakładki na Al. Monte Cassino na odcinku od skrzyżowania z ul. Władysława IV do skrzyżowania 

z ul. Fałata. Po wyłonieniu wykonawcy na remont/nakładkę na Al. Monte Cassino w Koszalinie, 

w zależności od środków jakie pozostaną w budżecie zostanie ogłoszony przetarg na remont 

skrzyżowania ul. Zwycięstwa z ulicami 4 Marca i R. Traugutta, który obejmie powierzchnię ok. 2.300 m2. 

 

 

2. dot. drogi gruntowej w części ul. Goździków: 

 

Aktualnie zaplanowano wydatkowanie środków przeznaczonych w roku bieżącym na realizację 

programu płytowego w drodze ogłoszonych przetargów. Z uwagi na wielkość potrzeb inwestycyjnych 

w zakresie remontów dróg na terenie Koszalina, realizacja zadania uzależniona jest od możliwości 

finansowych Miasta.  

 

Po realizacji części zaplanowanych inwestycji zostanie dokonana analiza środków finansowych 

i potrzeb. W przypadku wolnych środków finansowych, które pozwolą na wyłożenie płytami odcinka 

ulicy Goździków, zostanie on wykonany w pierwszej kolejności.  

 

Zaznaczam jednak, że w dalszym ciągu procedowana jest regulacja stanu prawnego części działek 

ewidencyjnych nr 151/1 oraz 153/1 na których położona jest ulica Goździków od nr 59 do 65, wobec 

czego ewentualne wyłożenie płytami w kierunku ulicy Piwonii/Magnolii, w aktualnym stanie prawnym 

możliwe jest od nr 37 do 58. 

 

 

Prezydent Miasta  

   Piotr Jedliński 

 


